
Zápis z 9. výborové schůze ČMKCHB konané 25.6.2011 v Kolesách 

Přítomni - p. Pavlík, Kasala, ing. Havlíček, ing. Lebeda, Varvařovský, Gora, Hubík. 

Omluveni - ing. Soukup a ing. Vodolan. 

Program: 

1. Nominace na soutěže v zahraničí. 2.- 6.11.2011 Rakousko - mezinárodní soutěž a schůze 

ISHV. Psovod p. Rajniš Václav s BB Carem z Rychlebu, rozhodčí p. Hennrich. Za klub 

pojede p. Pavlík a jako tlumočník p. Hennrich st. Tento pes byl jako jediný doporučen 

aktivistou oblasti č. 1 p. Hennrichem. Bohužel, ostatní aktivisté žádného psa ze svých oblastí 

nenahlásili.  Asi bude lepší, když se držitelé psů, kteří mají dostatek dosledů a mají zájem 

reprezentovat klub, přihlásí sami výcvikáři klubu p.Kasalovi. 

Polsko: 11.-13.11.2011- p. Varvařovský s HB Cina z Prokopské hájenky, rozhodčí p.Gora a 

p. Kouba. 

Slovensko: Spišský pohár 14.-16.10. 2011- p. Mrázek Emanuel s HB Eronem z Brdské 

Hájenky. O tohoto psa požádali pořadatelé Spišského Poháru. 

Zkoušky barvářů o cenu Hontu a Hrona 29.9.-2.10.2011 p. Kasala František s HB Citou 

z Malého Sněžníku.  

27.-30.10.2011 se koná XXX. ročník zkoušek barvářů o pohár SPZ v Časté Papierničke 

okr. Pezinok. V případě nenaplnění počtu soutěžních psů v držení členů slovenského klubu, 

nabídl p.Braňo Porubčanský účast našim psovodům. V případě zájmu o tuto soutěž se musí 

zájemci obrátit přímo na p. Porubčanského. 

2. Soutěž o Moravský pohár proběhne 28.10.-29.10.2011 na Stupavě v Chřibech dle 

disciplín uvedených ve zkušebním řádu pro celostátní soutěž na umělých stopách. Pro 

zpestření budou zařazeny 3 dodatkové disciplíny, které budou hodnoceny zvlášť a nebudou 

mít vliv na konečné hodnocení a pořadí. Pro koronu bude nejzajímavější disciplína štvaní a 

stavění atrapy kusu vysoké tažené nízko nad zemí lanovkou. Přihlášky a startovné posílat na 

OMS Uherské Hradiště. Propozice jsou k nahlédnutí a stažení na internetových stránkách 

Přehled akcí - Moravský pohár. 

3. Návrhy ke změnám zkušebních řádů:  na PzB od lože stopu pro vypuštění ke kusu 

pokapat nebo tupovat 1 dcl barvy, opravit slovo dohledávka slovem dosled, při vyhledávání 

vypustit slova pes musí sledovat stopu s nízkým nosem. 

4. Klubová výstava v roce 2012 se uskuteční v Kolesách u Kladrub 19.05.2012. Dle 

platných normativ nesmí klubová výstava nahrazovat bonitaci. Proto od roku 2012 budou dva 

pevné termíny pro bonitaci,  na ni budou posuzovat min. 2 rozhodčí z klubu, z nichž jeden by 

měl být poradce klubu. První při klubové výstavě, druhý při kurzu „Jelenář-vůdce barváře“. 

Na této výstavě se bude současně posuzovat ve dvou kruzích a ve třetím bude probíhat 

bonitace. Začátek bonitace bude v propozicích pevně stanovený. 



5. Zpráva o chovu: u BB vydáno 25 doporučení ke krytí, z toho 3 fenky ještě nekryly, 3 

nezabřezly a 2 fenky čekají vrh. Do plemenné knihy bylo zapsáno 41 pejsků a 49 fen.  

U HB vydáno 17 doporučení, z toho 2 ještě nekryly, 6 fen nezabřezlo, 4 čekají vrh. Do 

plemenné knihy bylo zapsáno 17 pejsků a 15 fen. 

6. Pan ing. Bebar, který již dnes bohužel není mezi námi, inicioval  vytvoření návrhu a 

zhotovení vzoru reprezentativního odznaku klubu s hlavou HB, který by se uděloval jen  za 

významný přínos, účast na soutěžích, za dlouholetou aktivitu a práci v klubu.. O udělování 

odznaku by rozhodoval výbor nebo konference klubu. V současné době probíhá  schválení 

návrhu a vede se  jednání s p. Zdeňkem Blažkem, který přislíbil zhotovení vzorku a v případě 

zájmu by zajistil i jeho výrobu. Jeden kus odznaku vychází asi na 300 Kč a hradil by se 

z prostředků mimo pokladnu klubu. 

7. Žádost p. Blažka o umožnění krytí (v minulém roce odchoval 9 štěňat). Poradce chovu p. 

Pavlík to s ním projednal osobně. Daná pravidla musí platit pro všechny. V příštím roce to 

může být jinak. 

8. Proběhla dlouhá a bouřlivá debata na téma klid v chovu, platby za tzv.vícepočetné vrhy aj.  

Mudr. Maślanka zaslal výboru Ekonomickou rozvahu změny plateb  za tzv. „vícepočetné 

vrhy“ , která byla projednána v jejich oblasti. Tuto rozvahu si každý může přečíst na 

internetových stránkách. Výbor si je vědom nutnosti změny a po obdržení všech dalších 

podnětů i z jiných oblastí rozhodne o změnách v podmínkách chovu a chovatelských 

poplatcích, které jsou význačnou příjmovou kapitolou klubové pokladny. 

9. Zpráva pokladníka: klub má v současné době všechny své závazky plně uhrazeny. Na 

výstavních poplatcích bylo letos vybráno 32 tis. Kč, vloni přes 50 tis. Kč. Zpravodaj 2010 byl 

fakturován klubu letos v lednu ve výši 83.469 Kč, poštovné 16.441 Kč, při výběru členských 

příspěvků průměrně okolo 110 až 120 tis. Kč za rok.  Při tisku asi 600 ks zpravodajů a jeho 

rozeslání vychází cena na jeden zpravodaj okolo 165 Kč. Platba za letošní zpravodaj, aby 

vyšla klub levněji, domlouvá se formou zakoupení poplatkového odstřelu jelena v hodnotě 

kolem přibližně 50 000 Kč +dodatkové platby přes Luboše Vodolana.  Na běžném peněžním 

účtu je stav disponibilních finančních prostředků 147 579 Kč, ve finančních nástrojích 

s vyšším úročením (3,6% p.a.) je  u ČS, a.s. dislokováno 400 tis. Kč. 

10. Odměna za klubovou výstavu. Výbor odsouhlasil odměnu ve výši 500 Kč rozhodčím p. 

Pavlíkovi, Kasalovi, Zuzaníkovi, vedoucímu kruhu p. Gorovi, zapisovatelce pí. Řezáčové. 

 Další schůze bude svolána dle potřeby na podzim 2011.     

       jednatel H. Hubík   

            

            

          

         


